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ΤΑΚΗΣ ΔΗΜΗΤΡ0ΥΛ0Π0ΥΛ0Σ 
ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ 

«Το ΠΑΣΟΚ του αύριο είναι 
των καθαρών απόψεων και θέσεων»

«Συστατικό ίο υ  ΠΑΣΟΚ 
από την ίδρυα ή του είναι 
ο nftoupoftiouôç kçh η 
π α λυ εκφ ρα α ΐίκό ιπ ια  
των οτεΑεχών του Όταν 
αυτό το συστατικό ουυ* 
βάόΠέΐ στην ενότητα και 
στη νικηφόρα προοπτική 
του κινήματος, γίνεται 
πολύτιμο Προσπάθησα 
και κατόρθωσα, παρά την ένταση το)ν ημερών, g jj 
νο διακρίνω και να κρατήσω όσο οπό την ομιλία Jjp 
του πρώην πρωθυπουργού βρίσκονται στην κα- ‘ ’ 
τεύθυνοη που ανέφερα. Το ΠΑΣΟΚ του αύριο 
είναι το ΠΑΣΟΚ των καθαρών απόψεων και θέ
σεων».
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ΓΙΑΝΝΗΣ ΑΡΓΥΡΟΠΟΥΛΟΣ 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ 

«Να πέοουν οι τόνοι 
της εσωκομματικής αντιπαράθεσης»

«Τα σενάρια που εκπο
ρεύονταν όλο το προηγού
μενο διάστημα από 
αθηναϊκά MME *ο> τσ γνω
στά εξωθεσμικά κέντρα περί 
εξσγγβλίος ίδρυσης νέου 
πολιτικού φορέα κατά την 
διάρκεια tou Snuspou αυνε- 
δρίαα του ΟΠΕΚ οτον Πύονο 
διαψεύατηκονκατηγορημα
τικά από τον ίδιο τον π. 
πρωθυπουργό κώστα Σημίτη. Το επόμενο ρ· . .  
είναι να πέσουν οι τόνοι της εσωκομματικής ον- m  
«παράθεσης και κύριος της αμφισβήτησης 
κυρίαρχων πολιτικών επιλογών της ηγεσίας tou Jf* 
κινήματος. Το στοίχημα για το ΠΑΣΟΚ και τον if 
Γιώργο Παπανδρέου είναι π επαναφορά croc ' * 
οήογικές του ρίΖες nou είχαν ως κέντρο ove 
Οάς τον άνθρωπο και όχι την αγορά. Το ΠΑΣΟΚ ¡|| 
ξαναβρίσκει τη σοσιαλιστική του κατεύθυνση γι' 
αυτό και σύντομα θα το εμπιστευθεί ξανά η Μ  
ηλειοψηΦία των Ελλήνων πολιτών»
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Στο πάνελ διακρίνονται 
από αριστερά οι Άννα 
Φραγκουδάκη, Λίνα Μεν- 
δώνη, Μυρσίνη Ζορμπά, 
Ματούλα Σκαλτσά και 
Μίμης Σουλιώτης.

Με τον πολιτισμό έκλεισε χθες 
στον Πύργο το τριήμερο προβληματισμού

Πανεπιστημιακοί καθηγητές, εκπρόσωποι της πολιτικής σκηνής της χώρας, εκ
πρόσωποι φορέων και συλλόγων, παρακολούθησαν τις χθεσινές εργασίες. Δια- 
κρίνεται ο Δήμαρχος Πύργου Μάκης Παραοκευόηουλος.

των εργασιών είχε ως παράδειγμα το

Με ενδιαφέρουσες εισηγήσεις 
από Πανεπιστημιακούς καθηγη
τές, με θέμα «Αρχαία πολιτι

σμική κληρονομιά και νεοελληνική 
κουλτούρα», έκλεισε χθες το πρωί στο 
Κτήμα Μερκούρη. το τριήμερο προ
βληματισμούς «παρα θιν' αλός» που 
διοργάνωαε στην περιοχή του Δήμου 
Πύργου ο Όμιλος Προβληματισμού για 
τον Εκσυγχρονισμό της Κοινωνίας μας 
(ΟΠΕΚ).

Οι εκδηλώσεις ξεκίνησαν το από
γευμα της Παρασκευής στο Δημαρχείο 
τοιι Πύργου με κεντρικό ομιλητή τον 
πρώην Πρωθυπουργό Καίσια Σημίτη, ο 
οποίος και ανέπτυξε την ενδιαφέ
ρουσα ομιλία του με θέμο «Δημοκρα
τία και Διαφορετικότητα στην 
Ευρωπαϊκή Ένωση». Οι εργασίες συνε
χίστηκαν το Σόββαιο σ ιο  κτήμα Μερ
κούρη και ολοκληρώθηκαν χθες το 
μεσημέρι στον ίδιο χώρο.

«Αρχαία πολιτισμική κληρονομιά 
και νεοελληνική κουλτούρα»

Η χθεσινή συνάντηση πραγμα-οποι
ήθηκε στον χώρο το κτήματος Μερ
κούρη, κάτω από τη οκιά των πεύκων 
και με Θέα το γαλάξιο του ίονίου Πελά- 
γσυς. Τον συντονισμό είχε π Μυρσίνη 
Ζορμπά ίΕΑΠί η οποία προλΰγιαε κά
νοντας μια σύντομη αναφορά στις συ
ναντήσεις πολιτισμού που είχε 
»οργανώσει σ ιο  παρελθόν ο ΟΠΕΚ 
για τη διερεύνηοη του πολιτισμικού 
πεδίου στην Ελλάδα. Παρουσίασε μά
λιστα και το συμπεράσματα που είήχ- 
θηοαν από το συνέδριο ηου είχε 
λάβει χώρα στην Άνδρο.

Τις εισηγήσεις τους ανέπτυξαν οι 
Άννα Φραγκουδάκη (Παν. Αθηνώύι με 
θέμο «Πολιτισμός και κουλτούρα οτην 
Βλλόδο σήμερα, το Διεθνές κύρος ιης 
ελληνικής αρχαιότητας και οι ιδεολο
γικές του παγίδες», η Λίνα Μενδώνη 
(ΕιΕ) με θέμα «Γσ αρχαία και ιο οικό
πεδο του γείτονα», η Ματούλα Σκαλ- 
ταά ΙΑΠΘΙ με θέμα «Η ελληνική 
πολιτιστική πολιτική» και ο Μίμης Σου
λιώτης (Παν. Δ Μακεδονίας! με θέμα 
•Ο πολιτισμός πάει παραλία -  αλλά όχι 
μόνον».

0 πρόεδρος του ΟΠΕΚ. καθηγητής 
του Πανεπιστημίου Αθηνών Αντώνης 
Λιάκος, μιλώντας στην εφημ. «Ποτρϊς» 
για το συνέδριο του έλαβε χώρο στην 
περιοχή του Δήμου πύργου, σχολίασε 
μεταξύ άλλων: *Wrov ένα πλούσιό 
τριήμερο για tον ηολαικό οναοτοχα- 
ομό. Δεν κουβεντιάζουμε άμεοα για 
την πολιτική αλλά για ve καζειιΘύν- 
σεις και τις αξίες οι οποίες θα πρέπει 
νο διέηουν μια νέα πολιτική ηρόιαοα 
γιο τα χαρακτηριστικά της πολιτικής 
μιας σύγχρονης προοδευτικής δχικυ 
βέρνπαης. είδαμε λοιπόν το θέμα από 
την άσοφη της πολιτικής οργάνωσης 
των αξιών της πολιτικής, από την 
άποψη ιης οικονομικής πολιτικής και

του περιβάλλοντος και της ηολπκής 
καθώς και της ενσωμάτωσης των με
ταναστών οτην ελληνική κοινωνία, της 
μεταρρύθμισης των οικονομικών θε
ρμών προς μια κατεύθυνση μεγαλύτε
ρης διαφάνειας, δικαιοσύνης και 
αποτελεσματικότατος και λιγότερης 
γραφειοκρατίας, ενώ σήμερα ίσ α 
χθες) το κουβεντιάζουμε από την 
άποψη του πολιτισμού. Με γάλο μέρος

ηροβλημαιο της περιοχής, γι' αυτό το 
λόγο άλλωστε ιο  συνέδριο έγινε εδώ, 
σε συνδυασμό βέβαια με τις κατα
στροφικές πυρκαγιές του περασμένου 
καλοκαιριού αλλά και του γεγονότος 
ότι εδώ βρίσκεται η Αρχαία Ολυμπία», 
σχολίασε μεταξύ άλλων ο πρόεδρος 
του ΟΠΕΚ Αντώνης Λιάκος.

Νάνου Σηυροποΰλαυ

Μάκης ΠαρασκευόπουΑος 
(Δήμαρχος Πύργου)

■Η τραγωδία τρα περασμένου καλόκα ριοϋ άνοιξε 
δρόμους ακόμα και για τον αυνεδριακά τοαράμο Η 
ηαρα αία του ΟΠΕΚ στον Πύργο εντάσσεται οτα πλάι 
σιο αυτό. Το συνέδριο διοργανώθηκε σαν ένδειξη . 
συμπάθειας και στήριξης του Δήμου Πύργου και tou 
Νομού Ηλείας. Ήταν ένα συνέδριό προβληματι
σμοί) που έδωσαν το παρών πάνω από 100 διανοού
μενοι, χϋρίώς πανεπιστημιακοί καθηγητές, και θεωρώ 

. δα καθιερώνεται ηια ρ Δήμος Πύργου Cav ένας ιδανι
κός ϊάηρς συνεδριακόύ τουρισμού. Πιστεύω ότι θα πρέπει να ανρμεταιπί- 
Οδυμε με ιδιαίτερη προσοχή αυτή την πρόκληση κα να εξελίξουμε το δήμο 
μας σ' ένα μοναδικό τόπο»

Νίκος Μπίστης (π. υφυπουργός)
«'Ηταν ένα σοβαρό πολιτικό και πολιτιστικό γεγονός

yio ολη τη χώρα κηι την Hfteia και Ρσοι το παρακολου
θήσαμε. βγαίνουμε κερδισμένοι. Οσον αφορά στα 
ϊπιμΐρους θέμα® που συζητήθηκαν, την πρώτη ημέρα 
είχε ένα μεγάλο πολιτικό ενδιαφέρον με την ομιλία του 
Κώστα Σημίτη κοι νομίζω ότι όλοι έβγαλαν ια συμηε- 
αάομο,ά «OuC και οι ηνδυνολογούνιες την rnorveC- 
μενη εβδομάδα -  ήταν πολλοί αυτές τις ημέρες οτην 
περιοχή -  νομίζω άτι ησύχασαν και ταυτόχρονη νομίϊω 
ότι μιλήσομε για όλα τα μεγάλα και ουσιαστικά προγραμματικά ζητήματα 
που αφορούν τους σοσιαλιστές και το ΠΑΣΟΚ, όχι άμεσα πολιτικά αλλά και 
πολιτιστικά κα: πιστεύω ότι είχαν μεγάλη σημασία»


